

EN

**CAUTION !**

When using, keep the back and sides of the grill a minimum of 915 mm (36 in) from combustibles. Always clean any excess grease from within the barrel. Creosote, ash, and grease build-up may occur during use. Inspect and clean the hopper and the burn pot area frequently.

**CAUTION !**

**Improper Use Can Cause Uncontrolled Fire. To Reduce Fire Risk:** Use Only Wood Pellets. This Appliance Is Intended To Burn Wood Pellets Only. Operate Only Per Manufacturers Instructions. Never Use Gasoline Or Lighter Fluid. Always Store Wood Pellets Away From Heat-Producing Appliances And Other Fuel Containers.

**CAUTION !**

This unit operates at 14.4V. Disconnect the power supply before cleaning or servicing. Before plugging the power cord into the outlet, ensure that your outdoor electrical outlet is GFCI (Ground Fault Circuit Interrupt) protected and is working properly. Do not use in the rain! Disconnect power supply!

**IMPROPER USE CAN CAUSE UNCONTROLLED FIRE!**

Contact local building or fire officials to obtain a permit, information on installation requirements, and inspection requirements in your area. If a fire occurs:

1. Call the fire department.
2. Do not try to move the appliance. Do not try to smother the fire or put water on the fire.
3. This appliance is intended to burn all-natural hardwood pellets for the best BBQ result. Burning a different brand of fuel will void the warranty.
4. Keep The Appliance Clean - See Instruction Manual For Cleaning And Proper Operation
5. Always Operate Appliance With Doors Of Room Open.

**DO NOT USE SPIRIT OR PETROL FOR LIGHTING OR RE-LIGHTING!** Do not use flammable liquids in or around the grill. Store excess barbecue wood pellet fuel in a dry location, or in a sealed container, away from the appliance and other fuel containers. Use 6-10 mm (1/4-3/8 inch) pelletized barbecue wood fuel only. Use of other fuel may damage the unit and cause hazardous conditions. Maximum input rating of approximately 0.5 kg (1.1 lbs) per hour, using 1.98-2.17 BTU/kg (8,000-8,770 BTU/lb) of pellet fuel.

**DISCONNECT POWER SUPPLY BEFORE SERVICING.** Do not operate with the electrical panel open, as moving parts may cause injury, and there is a risk of electric shock. For your safety, do not remove the protective screen from the auger area.

**This device complies with Part 15 of the FCC Rules.**

Operation is subject to the following two conditions  
(1) This device may not cause harmful interference, and  
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation

Manufacture name: ASMOKE USA INC

Product name: Electric Wood Pellet Grill & Smoker

Electrical Rating: 14.4V Battery type: Lithium-ion battery ---

Fuel input Rating: 0.4kg/h. Model name: AS360

Date of manufacture: 10/01/2025 IP Rating: IPX4

Certified to: UL 60335-1 , CSA C22.2 No. 60335-1 & IEC

60335-2-102

Use only with ASMOKE BP0090-4 battery

FR

**ATTENTION !**

Lorsque vous utilisez le gril, gardez le côté arrière du gril à une distance minimale de 915 mm (36 pouces) des éléments inflammables. Toujours nettoyer l'excès de graisse se trouvant à l'intérieur du baril. Une accumulation de créosote, cendres et graisses peut avoir lieu durant l'utilisation. Inspectez et nettoyez régulièrement la trémie et le pot de combustion.

**ATTENTION !**

Une mauvaise utilisation peut provoquer un incendie incontrôlé.

**Pour réduire le risque d'incendie :**

Utilisez uniquement des granulés de bois. Cet appareil est conçu pour brûler exclusivement des granulés de bois. Faites fonctionner l'appareil uniquement conformément aux instructions du fabricant. Ne jamais utiliser d'essence ou de liquide d'allumage. Stockez toujours les granulés de bois à l'écart des appareils produisant de la chaleur et des autres récipients de carburant.

**ATTENTION !**

Cet appareil fonctionne à 14.4V. Débranchez l'alimentation avant de nettoyer ou d'effectuer l'entretien de l'appareil. Avant de brancher le cordon d'alimentation dans la prise, assurez-vous que votre prise électrique extérieure est protégée par un DDFT (Disjoncteur Différentiel de Fuite à la Terre) et qu'elle fonctionne correctement. Ne pas utiliser sous la pluie! Débranchez l'alimentation!

**UNE MAUVAISE UTILISATION PEUT PROVOQUER UN INCENDIE NON MAÎTRISÉ!** Communiquez avec vos responsables locaux ou représentants du service d'incendie pour obtenir un permis, des renseignements sur les exigences en matière d'installation, ainsi que les exigences en matière d'inspection dans votre municipalité.

- 1.appelez les pompiers.
- 2.N'essayez pas de déplacer l'appareil. N'essayez pas d'éteindre le feu ou de mettre de l'eau sur le feu.
- 3.Cet appareil est conçu pour brûler des granulés de bois francs naturels qui offriront de meilleurs résultats au BBQ.
- 4.Maintenez l'appareil propre - Consultez le manuel d'instructions pour le nettoyage et le bon fonctionnement.
- 5.Utilisez toujours l'appareil avec les portes de la pièce ouvertes.

**NE PAS UTILISER D'ALCOOL, D'ESSENCE OU AUTRE LIQUIDE ANALOGUE POUR RALLUMER OU ACTIVER LE FEU. N'utilisez pas de liquides inflammables dans le gril ou autour de celui-ci.** Stockez l'excès de granulés de bois pour barbecue dans un endroit sec ou dans un récipient scellé, loin de l'appareil et d'autres récipients de carburant. Utilisez uniquement des granulés combustibles de bois pour barbecue de 6 mm (1/4 po). L'usage de tout autre combustible pourrait endommager l'unité et provoquer des situations dangereuses. Combustion maximale d'environ 1.12 kg (2.47 lbs) par heure, en utilisant des granulés combustibles de 1.98-2.17 BTU/KG (8,000-8,770 BTU/LB).

**DÉBRANCHER L'ALIMENTATION ÉLECTRIQUE AVANT TOUTE INTERVENTION.** Ne pas faire fonctionner l'appareil avec le panneau électrique ouvert, car les pièces en mouvement peuvent causer des blessures et il existe un risque d'électrocution. Pour votre sécurité, ne retirez pas la grille de protection de la zone de la vis sans fin.

**Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC.** Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes :

- (1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et
- (2) Cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un fonctionnement indésirable.



FCC ID: 2B8FD-AS360



Label Location

